



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話：(852) 2966 5078 Fax 傳真：(852) 2966 5082 Website 網址：www.hkef.org Email 電郵：info@hkef.org

Hong Kong Equestrian Federation Registration Fees effective from 1 September 2021

	Services	Annual Subscription
1.	Rider Registration Fee for local graded shows*	HK\$ 400
2.	Horse Registration Fee for local graded shows*	HK\$ 400
3.	FEI Rider Registration Fee **	HK\$ 2,000
4.	FEI Horse Registration Fee ***	HK\$ 100

*Any member who wishes to compete in local graded shows will be required to pay a Rider Registration Fee of HK\$ 400 and a Horse Registration Fee of HK\$400 for his or her competition horse. Graded shows refer to shows organized by the HKEF or other riding schools in accordance with HKEF Rules, or in the case of international competitions, under the Rules of the FEI.

** Riders have to pay a FEI Rider Registration Fee of HK\$2,000 if they wish to take part in FEI Competitions. However, if these riders have already paid the \$400 Rider Registration Fee for local graded shows, they only have to pay the difference of HK\$1,600 (per year).

*** FEI Horse Registration is required for any horse competing in international events endorsed by the FEI.



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話：(852) 2966 5078 Fax 傳真：(852) 2966 5082 Website 網址：www.hkef.org Email 電郵：info@hkef.org

香港馬術總會 註冊費用 由 2021 年 9 月 1 日生效

	服務項目	年費
1.	本地計分賽事騎手註冊費用*	港幣\$ 400
2.	本地計分賽事馬匹註冊費用*	港幣\$ 400
3.	國際馬術聯會騎手註冊費用**	港幣\$ 2,000
4.	國際馬術聯會馬匹註冊費用***	港幣\$ 100

* 希望參與本地計分賽事的會員均須繳交港幣 400 元正的騎手註冊年費及港幣 400 元馬匹註冊年費。計分賽事是指由香港馬術總會或其他本地騎術學校舉辦，並符合香港馬術總會賽例標準之賽事或符合國際馬術聯會賽例標準之國際賽事。

** 希望參與國際馬術聯會賽事的會員均須繳交港幣 2,000 元正的騎手註冊年費。倘若於季初已繳交本地計分賽事港幣 400 元正的註冊年費，會員只需繳交港幣 1,600 元的年費差額。

*** 凡參與國際馬術聯會認可的國際賽事的任何馬匹必須在國際馬術聯會系統註冊。